
ZÁPISNICA 

z XVII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Košická Polianka  dňa 10.04.2025 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí súčasť zápisnice 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie. 

3. Prerokovanie návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Obce Košická Polianka č. 1/2025 

o podmienkach prideľovania nájomných bytov a spôsobe výpočtu nájomného v bytoch obce 

Košická Polianka 

4. Rôzne 

5. Záver  

 

 

 
K bodu 1.  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila o 18.30 hod. a následne ho viedla starostka obce Mgr. 

Marta Petrilová. V úvode konštatovala prítomnosť 5 poslancov obecného zastupiteľstva (ďalej OZ) a to: 

Adriana Behúnová, Ing. Miloš Hudák, Zuzana Labanská, Róbert Papáč,  Eva Takáčová a tým uznášania 

schopnosť OZ. Svoju neúčasť telefonicky ospravedlnil poslanec Martin Mrázko, tiež Ing. Ľudovít 

Priester, hlavný kontrolór.  

 

K bodu 2.  

Poslanci schválili program zasadnutia podľa predloženého návrhu starostky obce, tvorí súčasť zápisnice. 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Adriana Behúnová, Róbert Papáč 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a zvolení: Eva Takáčová, Ing. Miloš Hudák 

Starostka  obce Mgr. Marta Petrilová   konštatovala, že  navrhnutí  členovia do návrhovej komisie, 

zapisovateľka zápisnice,  ako aj overovatelia zápisnice  boli zvolení,  za hlasovali 5 poslanci. 

 

K bodu 3 

Starostka obce oboznámila prítomných s návrhom Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2025 

o podmienkach prideľovania nájomných bytov a spôsobe výpočtu nájomného v bytoch obce Košická 

Polianka ú ďalej VZN/, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle Obce Košická Polianka 

dňa 24.03.2025, dátum ukončenia pripomienkovania k zverejnenému návrhu bol 08.04.2025, 

vyhodnotenie pripomienok 09.04.2025 – nedošli žiadne pripomienky k zverejnenému návrhu. Do 

rozpravy neboli podané žiadne návrhy, následne starostka dala hlasovať o prijatí uznesenia- schválenia 

predmetného VZN, za hlasovali 5 poslanci. 

 

 

K bodu 4 

Starostka obce predniesla návrh uznesenia k projektu zabezpečenie finančných prostriedkov na 

spolufinancovanie oprávnených výdavkov projektu s názvom „Zlepšenie stavebno-technického stavu 

cestného mosta v obci Košická Polianka“ realizovaného v rámci výzvy „PSK-MIRRI-009-2024-

EFRR v maximálnej výške 89 673,75 eur (čo predstavuje rozdiel medzi celkovými oprávnenými 

výdavkami vo výške 1 120 921,91- eur a nenávratným finančným príspevkom vo výške 1 031 248,16 

eur)  a na zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu obce 

Košická Polianka resp. z úverových zdrojov obce, za ktoré hlasovali 5 poslanci.  

 



 

otvorila rozpravu k návrhu Rozpočtu obce Košická Polianka na rok 2025, oboznámila prítomných s tým, 

že žiadne návrhy ani pripomienky k zverejnenému návrhu. Prihlásil sa poslanec Mrázko s otázkou, či 

8000,- € za prenájom sály kultúrneho domu ako príjem je málo, alebo veľa. Ekonómka obce p. 

Horváthová vysvetlila, že pri tvorbe rozpočtu sa vychádza so skutočností predchádzajúceho fiškálneho 

roka. Následne  dala starostka hlasovať za  schválenie Rozpočtu obce na rok 2025 a vzatie na vedomie 

rozpočtov na rok 2026,2027, kde za prijatie uznesenia boli 5 poslanci, zdržal sa poslanec Sudzina a proti 

bol Mrázko.  

 

K bodu 5 

Starostka obce ukončila rokovanie zastupiteľstva o 19.10 hod., poďakovala prítomným za účasť.  

 

Overovatelia: 

 

 

Adriana Behúnová                                              Róbert Papáč 

 

 

 

 

 

 

 

V Košickej Polianke 10.04.2025 

 

 

 

Zapísala: Zuzana Labanská 

 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 


